

Message from Fr Anthony Liew on 3rd of May 2020

Shalom.

Hope you and your loved ones are fine.

Many are excited as we have more freedom from Monday (4 May 2020) onwards, yet we should remember that MCO is still on till 12th May as we have not completely conquered the COVID-19 yet.

Based on the letter from Bishops Conference, ALL church activities will remain suspended (except funeral). So, parishioners can ONLY come to church with PRIOR APPOINTMENT if it is necessary (unless it is urgent) by following the SOP set by the government:

- 1) wearing mask
- 2) taking temperature (before entering the grill gate of the office)
- 3) applying hand sanitizer
- 4) maintaining social distancing
- 5) taking your personal particular for keeping track including name, address, telephone number, date, time in & out.

You may call me for sacraments (especially for anointing). Do continue to pray for one another and for the end of the COVID-19 pandemic.

Keep well and God bless

Father Anthony Liew

平安。

愿您和您所爱的人都安好。

由于周一（2020年5月4日）起放缓管制令，因此，许多人感到兴奋。但我们应该记住，我们还未完全征服新冠肺炎病毒，行管令仍在实行至5月12日。

根据主教团发出的牧函，所有教会活动仍暂停（殡葬除外）。因此，圣堂仍不开放，任何人如有特别或紧急事件需要会见神父，必须先预约并遵照政府所规定的标准程序：

- 1) 佩戴口罩
- 2) 经过体温检测（进办公室铁花门之前）
- 3) 以消毒液洗手
- 4) 保持社交距离
- 5) 访客之个人资料包括姓名、地址、电话号码、会见日期及时间必须记录在案，以备需要时作疫情追踪。

若需要圣事的安排（尤其是傅油），您可以与我联络。请继续彼此代祷，并为这疫情的结束而祈祷。

保重& 天主保佑

刘善财神父